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8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c67_470397.htm 英文： Chinas

Shenzhen stock exchange to develop cooperation with Indian

counterpart Chinas Shenzhen Stock Exchange (SSE) intends to

further develop cooperation with the National Stock Exchange of

India (NSE), SSE board director Chen Dongzheng said Tuesday. He

made the remarks at a ceremony during which he and NSE president

Ravi Narain signed a cooperation memorandum between SSE and

NSE. Chen said that China and India are the "twin engines" of Asian

economic growth. He said that SSE and NSE also have many

similarities: both were established at the beginning of the 1990s, both

employ electronic technology for trading, and both achieved rapid

development in a short period of time. "The signing of the

cooperation memorandum is a significant milestone for the two

stock exchanges," he said. Also Tuesday, the cooperation

memorandum between SSE and the US-based Chicago Board

Options Exchange (CBOE) began to take effect. This memorandum

lays a foundation for cooperation between the two sides in such fields

as options. SSE is a mutualized organization that provides a venue

for securities trading under the authorization of the China Securities

Regulatory Commission (CSRC).中文：中国的深圳证券交易所

发展与印度的合作 深交所理事长陈东征周二发表宣言，中国

的深圳证券交易所( SSE )计划进一步加强与印度( NSE )的国家

证券交易所的合作。他在就与印度国家证券交易所（NSE）



签署合作备忘录做评。陈东征在签字仪式上表示，印度和中

国是亚洲经济增长的“双引擎”，拥有许多相似之处。同样

，深交所与印度国家证券交易所也存在一些相似之处：都是

成立于九十年代初，都是全部采用电子化交易，都在短短的

时间里取得了迅速的发展。他说，合作备忘录的签署成为两

所交流与合作的重要里程碑。同时，深交所与美国芝加哥期

权交易（CBOE）日前签署的合作备忘录昨日（11月1日）正

式生效，该备忘录的签署为两所在期权等衍生产品方面的交

流和合作奠定了基础。 100Test 下载频道开通，各类考试题目

直接下载。详细请访问 www.100test.com 


